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Abstract (en)
[origin: US2002170802A1] The installation comprises at least one pair of adjacent spaces, one (1) for full cylinders, and the other (2) for empty
cylinders, each accessible through a door that is openable by presentation of a reader for admission to the space after validating by reading a first
identification at a common identification station provided with a printer. Each space (1; 2) comprises racks (6) of opposite seats, observed by facing
cameras (10, 10') permitting carrying out a continuous surveillance of available stocks.

Abstract (fr)
L'installation comprend au moins une paire d'espaces adjacents, l'un (1) pour des bouteilles pleines, et l'autre (2) pour les bouteilles vides,
accessibles chacun par une porte ouvrable par présentation d'un badge à un lecteur d'admission d'espace après validation par lecture d'un premier
identifiant à un poste commun d'identification muni d'une imprimante. Chaque espace (1 ; 2) comporte des râteliers (6) d'alvéoles opposés, scrutés
par des caméras en vis-à-vis (10, 10') permettant d'effectuer un suivi en continu des stocks disponibles. <IMAGE>
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